
P R O T O K Ó Ł  Nr XXII/2005 
 

Z obrad XXII sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 20 stycznia 2005 roku 

 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej - 21 radnych, obecnych na sesji - 21 radnych, tj. 100,0%. 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności 
 
 

Porządek obrad 
 
  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XXII sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XXII sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na terenie Miasta  
    i Gminu Ostrzeszów w 2005 roku (nr 149/2004) 
b) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Ośrodka Sportu i Rekreacji  
    w Ostrzeszowie na rok 2005 (nr 145a/2004)    

      c) określenia zasad gospodarowania udziałami w spółce „Wodociągi Ostrzeszowskie”  
          Sp. z o.o. (nr 152A/20040 

d) utworzenia rachunku dochodów własnych przy Publicznych Przedszkolach, Szkołach  
          Podstawowych i Gimnazjach (nr 154/2005) 

f) zmiany uchwały Nr X/98/2003 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 30 października  
    2003 roku w sprawie uchwalenia wieloletniego planu inwestycyjnego i wieloletniego  
    planu finansowego Miasta i Gminy Ostrzeszów (nr 156/2005)  
f) uchylenia uchwały Nr XVII/153/2004 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 29 czerwca  
    2004 roku (nr 157/2005)  

10. Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2005 rok  
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
12. Sprawy różne i informacje 
13. Zakończenie 
 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XXII sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powita ł przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.    
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XXII sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 

                   Stanis ław Wabnic – Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenia do porządku  
                   obrad następujących projektów uchwał w sprawie: utworzenia rachunku        
                   dochodów własnych przy Publicznych Przedszkolach, Szkołach  

                         Podstawowych i Gimnazjach (nr 154/2005), zmiany uchwały Nr X/98/2003  

 



                         Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 30 października 2003 roku w sprawie  
                         uchwalenia wieloletniego planu inwestycyjnego i wieloletniego planu              
                         finansowego Miasta i Gminy Ostrzeszów (nr 156/2005), uchylenia uchwa ły  
                         Nr XVII/153/2004 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 29 czerwca  

                   2004 roku (nr 157/2005). 
                   Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) przyjęła wniosek zgłoszony  

                         przez Burmistrza. 
 
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XXII sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ła radna Elżbieta Derendal.  
                         Radna Elżbieta Derendal wyraziła zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) wybrała radną Elżbietę 
                         Derendal Sekretarzem obrad XXII sesji Rady Miejskiej.  
                          
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej 
                         Radny Adam Bociąga - Sekretarz obrad XXI sesji Rady Miejskiej  
                         przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji 
                         bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednog łośnie (21 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protoko łu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                         Powyższą informację złożył Burmistrz Miasta i Gminy. 
                         Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
  
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych 
                         Radny Zygmunt Ostrowicz wnioskuje o dokończenie budowy chodnika  
                         we wsi Rogaszyce. 
                         Radny Ryszard Dadaczyński zapytuje w związku z artykułem w „Gazecie 
                         Poznańskiej” z dnia 19 stycznia 2005 roku opisującym wypadek drogowy  
                         w dniu 15 stycznia 2005 roku na odcinku Ostrzeszów – Mąkoszyce kto  
                         zawinił, że Pogotowie Ratunkowe z Ostrzeszowa na miejsce wypadku  
                         przyjecha ło z dużym opóźnieniem (po Policji i Straży Pożarnej)  
                         i co należałoby zrobić, aby sytuacja taka się nie powtórzyła w przyszłości. 
                         Radny Zygmunt Lizakowski wnioskuje o naprawę jezdni (frezowanie  
                         kolein) drogi nr 11 i dochodzących do niej dróg podporządkowanych  
                         przynajmniej w obrębie skrzyżowań – koleiny zagrażają bezpieczeństwu  
                         ruchu.           
                                  Radny Ryszard Szymański wniósł o: 

                   - wybudowanie drogi prowadzącej od ul Kościuszki przy murze cmentarza  
                     do bocznej bramy cmentarnej, 
                   - dokonanie modernizacji parkingu przy ul. Kościuszki (obok cmentarza), 
                   - zagospodarowanie we właściwy sposób terenu przy cmentarzu od ul.  
                     Kościuszki (dogadać się z właścicielem terenu prywatnego), 

 



                   Zapytuje czy do programu oświatowego „posiłek dla potrzebujących”,  
                   który zgodnie z rozporządzeniem z dnia 19 października 2004 roku miał  
                   funkcjonować od 20 stycznia 2005 roku: 
                   - włączyły się wszystkie szkoły podstawowe i gimnazja z terenu miasta  
                     i gminy,  
                   - czy Miejsko-Gminy Ośrodek Pomocy Społecznej wystąpił do Wojewody  
                     ośrodki finansowe na ten cel, 
                   - ilu uczniów objetych jest tym programem. 

                         Radny Henryk Mackanić zwrócił uwagę na nieład (wysypisko gruzów  
                         i śmieci) jaki panuje na dwóch prywatnych terenach położonych przy drodze  
                         nr 11 – wjazd do miasta od strony Kępna. 
                         Wniós ł o spowodowanie, aby właściciele uporządkowali swoje działki. 
 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Jan piętak – sołtys wsi Siedlików wniósł o ustawienie znaków na drodze  
                         Ostrzeszów – Mikstat ograniczających prędkość ruchu kołowego na odcinku  
                         przez wieś Siedlików do 40 km/h oraz urządzenie przejścia dla pieszych  
                         i wymalowanie pasów także we wsi Siedlików. 
 
Do p-ktu 9-go Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
    na terenie Miasta  i Gminu Ostrzeszów w 2005 roku (nr 149/2004) 
    Zygmunt Kuśnierczyk – Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki  
    i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawił projekt  
    uchwały. 
    Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady Miejskiej. 
    Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
    Uchwała Nr XXII/192/2005 stanowi załącznik do protokołu.  
 

                   b) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Ośrodka                
    Sportu i Rekreacji  w Ostrzeszowie na rok 2005 (nr 145a/2004)    
    Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
    Projekt uzyskał pozytywną opinię stałych Komisji Rady Miejskiej. 
    Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
    Uchwała Nr XXII/193/2005 stanowi załącznik do protokołu.  

 
c) określenia zasad gospodarowania udziałami w spółce „Wodociągi  
    Ostrzeszowskie” Sp. z o.o. (nr 152A/20040 
    Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
    Projekt uzyskał pozytywną opinię stałych Komisji Rady Miejskiej. 
    Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
    Uchwała Nr XXII/194/2005 stanowi załącznik do protokołu.  

 
                   d) utworzenia rachunku dochodów własnych przy Publicznych  
                       Przedszkolach, Szkołach Podstawowych i Gimnazjach (nr 154/2005) 

                             Marian Grzegorek – Dyrektor Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych  
                             przedstawi ł projekt uchwały. 

    Projekt uzyskał pozytywną opinię stałych Komisji Rady Miejskiej. 
    Radny Grzegorz Więcek zapytuje co będzie ze środkiem specjalnym  
    na likwidowanych kontach. 
    Józef Bukiewicz odpowiedział, że środek specjalny na likwidowanych  
    kontach będzie stanowił bilans otwarcia nowego konta. 

                             Radny Henryk Kajser zapytuje czy jest ustalona procedura gospodarowania  
                             środkiem specjalnym. 
                             Marian Grzegorek wyjaśnił, ze tak – jest ustalona zasada gospodarowania  

 



                             środkiem specjalnym. 
    Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
    Uchwała Nr XXII/195/2005 stanowi załącznik do protokołu.  

 
                   e) zmiany uchwały Nr X/98/2003 Rady Miejskiej Ostrzeszów 
                       z dnia 30 października 2003 roku w sprawie uchwalenia wieloletniego                
                       planu inwestycyjnego i wieloletniego planu finansowego Miasta i Gminy                   
                       Ostrzeszów (nr 156/2005)  

    Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
    Projekt uzyskał pozytywną opinię stałych Komisji Rady Miejskiej. 
    Radny Grzegorz Więcek zapytuje czy 320.ooo zł proponuje się na  
    modernizację bazy. 
    Stanisław Wabnic wyjaśnił, że 300.000 zł na modernizację bazy, a 20.000zł 
    na opracowanie projektu na krytą pływalnię. 
    Radny Edward Skrzypek zapytuje: 
    - czy będzie budowany nowy dworzec PKS, 

                       - czy będzie prowadzona budowa zbiornika retencyjnego w Szklarce Myśln.  
                       Stanis ław Wabnic poinformował, że: 
                       - w PKS Ostrów Wlkp. jest zarządca komisaryczny, 
                       - po wycenie placów: obecnego PKS i proponowanego pod nowy dworzec 
                         możemy dokonać zamiany, 
                       - zaniechano budowy zbiornika retencyjnego ponieważ zbiornik miał być  
                          budowany na cieku wodnym, który latem zanika. Opady latem są bardzo  
                          ma łe. 

    Radny Jan Góra wniósł o przyspieszenie likwidacji przystanku dla  
    wysiadających na ul. Sienkiewicza ze względu na bezpieczeństwo.  
    Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
    Uchwała Nr XXII/196/2005 stanowi załącznik do protokołu.  

 
                    f) uchylenia uchwały Nr XVII/153/2004 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia                      
                        29 czerwca 2004 roku (nr 157/2005)  

     Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
                              Radny Henryk Kajser zapytuje czy uchylając uchwałę będziemy  
                              opracowywać plan zagospodarowania na omawiany teren. 
                              Radny Sławomir Odrobiński zapytuje dlaczego zmieniamy sposób  
                              zagospodarowania i wracamy do poprzedniego. Dlaczego taka zmiana. 
                              Stanis ław Wabnic wyjaśnił, że: 

                        - plan na ten teren będzie opracowany, 
                        - zmiana sposobu zagospodarowania, aby uniknąć obciążeń finansowych. 

     Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
     Uchwała Nr XXII/197/2005 stanowi załącznik do protokołu.  

 
                          Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił  
                          30-minutową przerwę w obradach (godz. 1110 – 1140).  
 
Do p-ktu 10-go Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2005 rok  
                           Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił: 
                           - projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2005 rok,                           
                           - projekt budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2005 rok, 

                     - uchwałę nr SO – 4/1 – PB/Ka/04 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  
                       Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 1 grudnia 2004 roku wyrażającą opinię  
                       o projekcie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2005 rok – załącznik  
                       do protoko łu. 

                           Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Prze-                     
                           strzegania przedstawi ł stanowisko Komisji w sprawie projektu budżetu Miasta  

 



                           i Gminy Ostrzeszów na 2005 rok.  
                           Stanowisko stanowi za łącznik do protokółu. 
                           Stanis ław Wabnic podkreślił, że w projekcie budżetu zostały uwzględnione 
                           wszystkie wnioski zg łoszone przez Komisję Budżetu i Przestrzegania Prawa. 
                           Jest to projekt budżetu na jaki nas stać. Potrzeb jest bardzo dużo, ale w trakcie  
                           realizacji Rada Miejska będzie mgła dokonywać zmian. 
                           Radny Adam Zawada – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  
                           i Rolnictwa wniós ł o wspólne działanie powiatu, przedstawicieli sejmiku  
                           i gminy w sprawie ścieżek pieszo-roweroych. 
                           Poinformowa ł, że jest opracowana dokumentacja na sygnalizację świetlną  
                           skrzyżowania ulic: Piekary – Borek – Gorgolewskiego – czy będzie realizo- 
                           wane zadanie przez Generalną Dyrekcję Dróg trudno powiedzieć. 
                           Radny Zygmunt Lizakowski zapytuje: 
                           - jak będą oczyszczane wsie, 
                           - dlaczego nie planuje się utrzymania zieleni na wsiach. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że oczyszczanie i utrzymanie  
                           zieleni planuje się w mieście i gminie – taki jest zapis w projekcie budżetu. 
                           Radny Sławomir Odrobiński proponuj, aby pozyskiwanie środki unijnych 
                           prowadzić poprzez firmy, które mają „przetarte szlaki”. 
                           Stanis ław Wabnic poinformował, że na dwa złożone wnioski o środki unijne, 
                           gmina otrzyma środki na budowę drogi we wsi Rogaszyce. 
                           W sprawie środków próbujemy dotrzeć do grup konsultingowych. 
                           Radny Henryk Mackanić apeluje o jak najszybsze rozpisanie przetargów 
                           na zadania planowane do wykonania w 2005 roku. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) uchwaliła budżet Miasta i Gminy   
                           Ostrzeszów na 2005 rok.  

  Uchwała Nr XXII/197/2005 stanowi załącznik do protokołu.  
  Burmistrz podziękował za uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów 

                           na 2005 rok i zapewni ł, że przy pomocy Rady Miejskiej zostanie na pewno  
                           zrealizowany.  
 
Do p-ktu 11-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                            Stanis ław Wabnic – Burmistrz Miasta i Gminy odpowiadając na zapytania 
                            i interpelacje podkreślił: 
                            - interpelację radnego Ryszarda Dadaczyńskiego prześlemy do Starostwa, 

                      - prowadzone są rozmowy w sprawie rehabilitacji drogi nr 11, budowy  
                        chodnika przy drodze nr 11 w kierunku Rogaszyc oraz frezowania drogi  

                              nr 11,  
                      - dzikie wysypisko zostanie z wizytowane przez pracownika Urzędu Miasta i  
                        Gminy oraz Straż Miejską, następnie usunięte. 
                      - wniosek Sołtysa wsi Siedlików zostanie przekazany do Starostwa  
                        Powiatowego. 
 

Do p-ktu 12-go Sprawy różne i informacje 
                           Radny Ryszard Dadaczyński podkreśla, że w dalszym ciągu pomimo  
                           zgłaszanych interpelacji jest gro psów jest bezpańskich i bez kagańców co  
                           stwarza niebezpieczeństwo dla mieszkańców. 
                           Radny Henryk Kajser stwierdza, ze interpelacja dotyczy ła psów  
                           niebezpiecznych ras, które winny być rejestrowane. 
                           Radny Jan Góra zapytuje czy to prawda, że nie będzie budowana droga  
                           szybkiego ruchu. 
                           Zbyszko Szmaj – radny Sejmiku Wojewódzkiego poinformował o pracach 
                           i zamierzeniach Sejmiku Wojewódzkiego w 2005 roku. 
                           Ponadto doda ł, że na bieżąco zgłasza problemy z naszego terenu ale jaka  
                           będzie realizacja trudno przewidzieć. 

 



                           Radny Adam Zawada stwierdzi ł, że przy drodze wojewódzkiej nr 449  
                           budowane są chodniki, a w Ostrzeszowie nic się nie robi. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował: 
                           - o zaproszeniu radnych na wystawę modelarstwa w Muzeum – otwarcie  

                       w dniu 23 stycznia br.  
                     - kolejna sesja Rady Miejskiej odbędzie się 24 lutego 2005 roku, 
                     - w Biurze Rady można odbierać druki na oświadczenia majątkowe - termin 

                             sk ładania oświadczeń do 30 kwietnia 2005 roku według stanu na dzień  
                             31grudnia 2004 roku,           

                     - w Biurze Rady radni mogą składać oświadczenia w sprawie pozwolenia  
                       na udzielanie informacji o ich numerach telefonów, 

                           - o wyborach w dzielnicach, które odbywają się od dnia 5 – 25 stycznia br.               
 
Do p-ktu 13-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XVIII sesji  
                           Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęcia 7 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1300. 
 
 
 

                Sekretarz  
obrad XXII sesji Rady Miejskiej 
 
         mgr Elżbieta Derendal 

 

 


